
GAILĪŠU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU KONSULTATĪVĀS PADOMES SĒDES 

PROTOKOLS  

Bauskas novada Gailīšu pagasta Uzvarā 

 

2024. gada 27. maijā                                                                                                              Nr. 2 

 

Sēdē piedalās: 

Padomes priekšsēdētājs: Mārcis Pļaviņš. 

Padomes locekļi: Sanita Kosoja, Rita Detlava, Karīna Andreika, Marta Priedola, Eva 

Mustermane, Viktorija Bajāre, Liāna Dadžāne-Veidemane, Raitis Pavinkšnis, Iveta Neidere. 

 

Sēdi vada: Padomes priekšsēdētājs Mārcis Pļaviņš 

Sēdi protokolē: Padomes sekretāre Eva Mustermane 

Sēdes sākums: plkst.18:00 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības Līdzdalības budžeta projektu konkurss. 

2. Gailīšu pagasta iedzīvotāju veiktās aptaujas rezultāti. 

3. Dažādi jautājumi. 

 

1. 

Bauskas novada pašvaldības Līdzdalības budžeta projektu konkurss 

___________________________________________________________________________ 

 

Padomes priekšsēdētājs M. Pļaviņš informē par padomes iesniegtā projekt virzību un 

aktualitātēm. Padomes sēdē tiek diskutēts par Līdzdalības budžeta projektu konkursā 

iesniegtajiem projektiem, balsošanas kārtību, iespējām. 

Padome vienojas par veicamajām aktivitātēm, lai sasniegtu vēlamo rezultātu – video 

filmēšana, iedzīvotāju aktivizēšana, aicinājumi un citas aktivitātes Mūsas, Pāces un Uzvaras 

ciemos. 

 

2. 

Gailīšu pagasta iedzīvotāju veiktās aptaujas rezultāti 

___________________________________________________________________________ 

 

Padomes priekšsēdētājs M. Pļaviņš informē padomes locekļus par Gailīšu pagasta 

iedzīvotāju veiktās aptaujas rezultātiem. Aptaujā piedalījās 212 respondenti, no tiem 61 vīrietis 

un 151 sievietes. Aptaujā respondenti norādīja, ka visvairāk Gailīšu pagastā viņus neapmierina 

– bērnu rotaļu laukumiņu stāvoklis, ietvju sliktais stāvoklis, satiksme un drošība, nesakoptās  

atpūtas vietas, kultūras pasākumu trūkums u.c. Kā ieteikumi un priekšlikumi Gailīšu pagasta 
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vides un aktivitāšu uzlabošanai tika minēti – bērnu rotaļu laukumiņu sakopšana un atjaunošana, 

kultūras pasākumu organizēšana, akmens parka atdzīvināšana, dzīvnieku ekskrementu urnu 

uzstādīšana, lapu un zaru savākšana u.c. 

Padome vienojas, ka tuvākajā laikā ir jāieplāno sanāksme ar iedzīvotājiem, lai 

prezentētu veiktās aptaujas rezultātus un sniegtu atbildes uz iedzīvotājiem aktuālajiem 

jautājumiem. 

  

3. 

Dažādi jautājumi 

___________________________________________________________________________ 

 

Padomes sēdē tiek apspriesti jautājumi par pirmsskolas izglītības iestādes “Lācītis” 

pārcelšanu uz Uzvaras pamatskolas telpām. 

Padomes sēdē atkārtoti tiek diskutēts par pakomātu izvietošanu vai paku izsniegšanas 

punkta atvēršanu Uzvaras ciemā. Padomes locekļi vienojas, ka tiks atkārtoti nosūtīta vēstule 

pakalpojumu sniedzējiem ar lūgumu izvērtēt iespējas pakomāta uzstādīšanai vai paku 

izsniegšanas punkta atvēršanai Bauskas novada Gailīšu pagasta Uzvaras ciemā.  

  

 

Sēde slēgta: plkst.20:30 

 

 

Padomes priekšsēdētājs:                                                                     Mārcis Pļaviņš 

 

Padomes sekretāre:                                                                             Eva Mustermane 

 

DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


